
From: Griffie
Sent: woensdag 16 april 2025 09:13:38
To: Info - Gemeente Lansingerland
Cc:
Subject: FW: T.a.v. de waarnemend burgemeester Jules Bijl

Van: 
Verzonden: dinsdag 15 april 2025 21:48
Aan: Info - Gemeente Lansingerland <info@lansingerland.nl>; Griffie <griffie@lansingerland.nl>
Onderwerp: T.a.v. de waarnemend burgemeester Jules Bijl
 
 
Goedenavond, 
 
Ik stel het op prijs indien u deze mail wilt doorgeleiden naar de plaatsvervangend burgemeester. Hartelijk dank. 
 
Geachte heer Bijl, 
 
Ik heb vanavond tijdens de demonstratie begrepen dat u zich niet goed realiseerde dat het de inwoners zo hoog zit. 
Ik stuurde eerder een mail naar het college en naar de fracties plus naar de bevoegde wethouder, zie o.a. hieronder. 
Ik geef u verder het volgende mee: 
 
Locatie Marislaan vlakbij diverse  kinderrijke woonwijken 
 
Veiligheid zeker buiten de locatie kan niet verzekerd worden daar we onvoldoende politie hebben in Lansingerland.
Heel veel incidenten van geweld zijn bekend binnen en buiten locaties in Nederland.
 
Nooit heb ik voortijdig info van de gemeente ontvangen. Ik wist het pas 14 dg geleden. Nooit inspraak. Deze klacht
hoor ik van veel inwoners. 
Bij een paar recente info bijeenkomsten kon maar een paar inwoners terecht en zij kregen geen lengte hun complete
verhaal te vertellen. 銑astige’ vragen werden afgekapt. Gemeente deed stiekem door ons niet voortijdig te
informeren. 
Er was zelfs een raadslid die kwam met de suggestie het geen AZC te noemen om reuring onder de bevolking te
voorkomen ! Ik vind dit uitermate kwalijk hoewel u natuurlijk niet verantwoordelijk bent voor uitspraken door een
raadslid gedaan. Niemand van de raad of het college maakte daar trouwens een opmerking over. 
 
We hebben al ruimschoots voldaan met de reeds bestaande locaties. 
 
Sterke waardedaling woningen 
 
In Berkel reeds voorbereidingen gezien van de bouw terwijl de raad nog moet beslissen. Vreemd en onbehoorlijk 
 
Volgens fragment commissievergadering is langdurige opvang veel langer dan voorgespiegeld nml geen 10 maar 15 -
30 of zelfs oneindig! We worden daardoor op het verkeerde been gezet.   
 
Bepaalde locaties vallen af bijv. vanwege geplande windmolens (Hoefweg, Bleizo). Deze blijken dus belangrijker dan inwoners ?
De gronden zijn gezamenlijk eigendom van LL en Zoetermeer maar dat is gewoon een kwestie van overleg met die gemeente. Dit
mag geen beletsel vormen. 
 
De locatie Marislaan ligt pal naast de HSL.  
 
Woningen statushouders zijn gepland terwijl onze kinderen en oudjes verstoken blijven van een woning. 
 
Opheffing spreidingswet nu verwacht voor einde van dit jaar. Ik vermoed een relatie met de haast die het COA en gemeenteraad nu
maakt. 
 
Ik heb nog geen antwoord van het college inclusief wethouder ontvangen. 
Wel van een paar fractieleiders. VVD en Leefbaar staan pal achter ons. Wij LL laat nog niet in haar kaarten kijken idem het CDA. 
 



Mij is bekend dat een paar bewoners indien nodig een gerechtelijke procedure  wensen op te starten. 
 
Ik zou het op prijs stellen een reactie van u te ontvangen. De zorgen onder de bewoners zeker in de wijken rond de Marislaan zijn
zeer groot. Hier is namelijk een locatie gepland vlakbij kinderrijke woonwijken. Uit de door mij terug geluisterde
commissievergadering bleek duidelijk dat langdurig zo maar oneindig kan zijn zo werd daar bevestigd. Terwijl bewoners die een
van de info avonden bezochten iets anders te horen kregen namelijk een kortere, eindige termijn. Ik vind dit zeer kwalijk en dit
draagt bepaald niet bij tot meer vertrouwen. Daarnaast vermoed ik dat veel alleenstaande mannen de locatie Marislaan gaan 礎
evolken’ waardoor een extra risico ontstaat. Zelfs los daarvan acht ik de locatie Marislaan een 創o go’ volgens de hierboven
aangegeven argumenten. 
 
 
 
 
 
------

Datum: wo 9 apr 2025 om 12:32
Onderwerp: Toevoeging Re: Asiel opvang , urgent
Aan: Info Gemeente Lansingerland <info@lansingerland.nl>
 

Toevoeging:  ik merk zojuist dat aanmelding voor de info bijeenkomst niet kan. Zou al vol zitten en er worden maar enkele
inwoners toegelaten, heb ik begrepen. Graag per omgaande uw antwoord a.u.b. 
 
Op wo 9 apr 2025 om 12:21 schreef 

Aan de gemeenteraad en het college en eventueel aan bevoegde ambtenaren. 
 
Goedemiddag, 
 
Ik kreeg zojuist van omwonenden via een folder door dat de gemeente voornemens is naast de reeds bestaande opvang thans nabij
de sportvelden en het industrieterrein in B’hoek een aantal nieuwe asielopvangplekken en woningen voor statushouders te
realiseren. 
Zojuist blijkt mij via internet dat bijv. de Heraut hier recent melding van heeft gemaakt. Van de gemeente zelf heb ik niets
vernomen. 
Als ik het goed heb, heeft u vier locaties op het oog en klopt het dat u deze alle vier wilt realiseren of wordt het een keuze uit
deze vier? 
Het gaat dan om een locatie Noordeindseweg te Berkel, grasland te Bleiswijk, sporthoekspad te B’hoek en bij ons aan de J.
Marislaan te B’hoek. 
Het zou gaan om totaal 700 mensen waarvan een aantal statushouders. Wat de exacte samenstelling van deze groep is, is mij
onbekend. 
Blijkbaar zijn er reeds info bijeenkomsten geweest. De laatste is op 15 april. Tijdstip mij onbekend. 
 
Los van het feit dat u een taakopdracht heeft gekregen en de spreidingswet in nevelen gehuld is, is het natuurlijk een open deur
dat een opvanglocatie vlak nabij de Marislaan natuurlijk zeer ongewenst is. Dit is dermate dicht tegen de aanpalende woonwijken
aan dat dit vragen is om problemen. Dat u een verder gelegen industrieterrein oid kiest, ligt dan veel meer voor de hand.
 
Graag verneem ik per omgaande van u waarvoor mijn dank. 
 
Vriendelijke groet en in afwachting van uw zeer spoedige reactie, 
 

 

 
 




